
Motion:

Utreda det existerande systemet för hyror inom

BUN
BUN är en förvaltning som behöver lokaler för att driva den verksamheten de har i uppdrag

att genomföra.

Oftast sker detta genom att de olika verksamheterna inom förvaltningen hyr lokaler genom

Säbo. Hyreskostnaderna är dock så höga att en god del av förvaltningens budget gå just till

att betala hyran och inte till det som i grund är förvaltningen uppdrag: utbildning och

omsorg.

I tillägg ökar hyreskostnaderna när nödvändiga förbättringar görs, vilket innebär att

ändamålsmässiga och fräscha lokaler betyder ofta mindre pengar till verksamheten.

Detta i sin tur leder till att förvaltningen tvingas spara in i andra delar av verksamheten och

då är det oftast uppsägningar av personal som är vägen att gå, något som i sin tur ledar till

sämre arbetsvillkor för personalen som är kvar och till en försämring av det uppdrag som

förvaltningen ska utföra enligt lag.

Frågan är om det system som existerar idag är optimalt för att Säffle kommun ska kunna leva

opp till sin egen vision:

- I Säffle kommun finns det goda förutsättningar för det livslånga lärandet.

- Säffle kommun är en attraktiv arbetsgivare.

Vi yrkar därför

Att Säffle kommun utreder det existerande systemet för hyra av lokaler anknutna till

BUN

Att Säffle kommun tar fram förslag som gör det möjligt för BUN att kunna använda

lokaler anpassade till verksamheten utan att så stor del av budgeten går till hyror
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